
 

_____________________________________________________________________________________ 

Protokoll årsmøte i Harstad Høyre 22. november 2023 på  

Sykkelhuset ved Harstad Bikepark, Blåbærhaugen kl 1900 – 2100 

___________________________________________________________________ 

Tilstede: 18 deltakere 

 

Sak 01/23 Åpning av møtet 

  Ved leder av Harstad Høyre 

a) Vedtak om åpent møte 
b) Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Sak 02/23 Konstituering 

a) Valg av møtedirigent: Ninni Torblå Korsmo  
b) Valg av møtereferent: Kjersti Karijord Smørvik 
c) Valg av to personer til å underskrive protokollen: Referent og Håkon Rønning 

Vahl 
d) Valg av tellekorps: Monica Mathiassen, Jan Inge Hansen og Linn Elise M. 

Pedersen 
 

Sak 03/23 Rapportering fra årets aktivitet  

a) Styrets årsberetning ved styrets leder (se vedlegg) 
- Tatt til orientering. 

b) Kommunestyrets årsberetning ved periodens gruppeledere (se vedlegg) 
- Tatt til orientering 

c) Seniorgruppas beretning (se vedlegg) 
- Tatt til orientering. 



 
d) Beretning fra Fylkestinget (se vedlegg) 

- Tatt til orientering. 
 

e) Regnskap 2022 og pr oktober 2023: 
 
Årsresultat per 30.10.23  - 113 946.97 
Balanse per 30.10.23 97 619.-  
 
Årsresultat per 31.12.22 123 457,35 
Balanse per 31.12.22 189 685, 42 
 
- Vedtatt 
 

f) Kontingent 2024 
 
Ordinære medlemmer kr. 440 per år/Senior kr. 220 per år 
 
- Vedtatt 

 
Sak 04/23 Årsmøteuttalelser – resolusjoner 
   
  Resolusjon 1 (se vedlegg) 
  Enstemmig vedtatt. 
 
  

--- 

  Resolusjonen sendes Høyres Hovedorganisasjon og Troms Høyre. 

  



Sak 05/23 Valg  

a) Valgkomiteens innstilling til valg av styremedlemmer og vararepresentanter: 
 
Leder Håkon Rønning Vahl 24/25 
Nestleder Victoria Bakken 23/24 
Håvard Solhaug 23/24 
Øyvind Skjevling 23/24 
Linn-Elise M. Pedersen 24/25 
Vararepresentant 1 Ramona Hegrenes - valgt for ett år 
Vararepresentant 2 Janne Igeland - valgt for ett år 
 
Valgkomiteens innstilling til valg av revisorer: 
 
Harald Alstad 24/25 
Tord Eriksen 24/25 
 
 

b) Valg av delegater til fylkesårsmøte i 2. desember 2023 (digitalt møte): 
 
1. Nina Dons Hansen, gruppeleder Høyre (fast plass) 
2. Håkon Rønning Vahl, ny leder Harstad Høyre (fast plass) 
3. Marie Modal 
4. Rune Stenstrøm 
5. Kjersti Karijord Smørvik 
6. Roger Rasmussen 
7. Victoria Bakken 
8. Monica Mathiassen 
9. Julie Solfjell 
10. Håvard Solhaug 
11. Jan Inge Hansen 
12. Svanhild Irene Klausen Arild 
 
Varaliste: 
1. Øyvind Skjevling 
2. Linn-Elise M. Pedersen 
3. Ninni Korsmo 
4. Britt Skinstad Nordlund 
5. Harald Alstad 



6. Arne Johan Markussen 
7. Audhild Ludvigsen 
8. Dagfinn Gjertsen 
 
- Enstemmig valgt. 

 

c) Presentasjon av styrets forslag til ny valgkomite:  
 
Jan Roger Eriksen 2024/25 
Heidi Angell Strøm (gjenvalg 2024) 
Svanhild Irene Klausen Arild (Leder Harstad Senior) 
 
- Enstemmig valgt. 
   

 

Sak 06/23 Valg av tillitsvalgte og supplering av listen 

  Styret gis fullmakt til å supplere listen over delegater til fylkesårsmøtet. 

 

    Referent: Kjersti Karijord Smørvik 

 

 

 

Kjersti Karijord Smørvik, sign.     Håkon Rønning Vahl, sign. 

 

  



SAK 03/23 a) Styrets beretning til årsmøte i Harstad Høyre, 22.11.23 

 

Styret i perioden 

Etter forrige årsmøte, den 29. november 2022, fikk styret følgende sammensetning: 

Nils Johan Holte, foreningsleder, valgt for to år av årsmøtet i 2021 

Håkon Vahl, nestleder, valgt for et år i 2022. Styrets medlemsansvarlige. 

Håvard Solhaug; styremedlem, valgt for to år i 2022 

Victoria Bakken; styremedlem, valgt for to år i 2022 

Øyvind Skjevling; styremedlem, valgt for to år i 2022 

 

Varamedlemmene har siden forrige årsmøte vært Ninni Torblå Korsmo og Janne Igeland. 

Begge ble i ht vedtektene valgt for et år. Rune Stenstrøm, ble avløst i høst av ny gruppeleder 

Nina Dons-Hansen, og disse har sammen med representant for sideforeningen Harstad 

Senior Høyre, Svanhild Arild, vært faste medlemmer av foreningsstyret. Etter at det tidlig i 

2023 endelig - og svært gledelig - ble etablert en lokalforening av Unge Høyre i Harstad, ble 

også denne sideforeningens leder, Anne Furu, samtidig medlem i Harstad Høyres styre. 

Lokalpartiets aktivitet i 2023 har vært preget av at vi var i et valgår. Satsningen i ft 

programutvikling og valgkampanje dominerte og preget all vår virksomhet. Styret var tidlig 

ute med å utnevne forhandlingsutvalg med oppgave å planlegge heftige forhandlinger 

umiddelbart etter valget med målsetningen å bygge et nytt flertall i kommunestyret, - med 

Høyre som største posisjonsparti. Forhandlingsutvalget besto av våre topp-fire kandidater, 

Nina, Marie og Rune og Jan Inge, og Håkon som styrets representant. Virkelig et knallsterkt 

lag! Vi takker dere fem for en fabelaktig god jobb i ft å planlegge og å berede grunnen for 

forhandlinger. Harstad Høyre gjorde sitt beste valg på 20 år, men dessverre ble helheten i 

valgresultatet slik at grunnlaget for å danne et nytt politisk flertall, sviktet. Men, erfaringen 



fra jobben som dette forhandlingsutvalget gjorde, vil bli tatt frem igjen til neste 

lokalvalgkamp og vi tror sterkt på at det da skal bli mulig å få til et politisk skifte i Harstad! 

Styret valgte også kampanjeleder tidlig. Victoria Bakken gikk inn i denne rollen med energi 

og kreativitet. Hun anbefalte styret å forplikte økonomiske midler til valgkampanjen og 

tilhørende aktiviteter, noe som styret fulgte opp med de nødvendige vedtak. 

Programkomiteen, med Nina i spissen, var godt i gang allerede i fjor høst. I fjorårets 

beretning rapporterte vi at det allerede da var gjennomført to åpne innspill møter. Dette 

fortsatte utover vinteren med en rekke innspill møter som på en forbilledlig måte gav våre 

medlemmer anledning til å delta aktivt i utviklingen av innholdet i Harstad Høyres 

valgprogram. Styret vil i denne beretningen gi ros til vår ordførerkandidat Nina og hennes 

gode hjelpere for arbeidet som ble gjort og selvsagt også for produktet, som ble resultat av 

innspill møtene, nemlig kanskje det beste valgprogrammet på lang tid. 

Under innspurten til kommunevalget leide vi også i år et egnet lokale i byens sentrum. 

Meget godt plassert og med gode høyrefolk tilstede så godt som hver eneste dag. Som vanlig 

stilte medlemmene i Harstad Senior Høyre opp og var garantisten for at velgere kunne stikke 

innom å møte engasjerte Høyre-folk. Harstad Høyre kan ikke takke dere seniorer nok for 

denne innsatsen. Den verdsettes stort. Tusen takk for hjelpen! 

Vi skal være stolte over at Harstad Høyre oppfattes og omtales – med rette - av politikere i 

andre lokalforeninger i regionen og lengre ut i Høyres politiske sfære, som et sterkt politisk 

lag. Dette underbygges også ved en uttalelse fra fylkeskontoret i fm valg og rangeringen av 

kandidater til fylkestinget for Troms og Finnmark Høyre, nemlig at Harstad Høyre aldri før 

har stilt med så mange tunge kandidater. Det er bemerkelsesverdig og helt fabelaktig at 

Harstad Høyre nå har to faste representanter i fylkestinget, ved Kjersti og Håkon. Og cruxet 

med det er at disse to erfarne lokalpolitikerne med dette også forlater lokalpolitikken for å 

dedikere seg fullt ut for fylkespolitikk. Den modellen forventer vi at flere lokalforeninger 



kommer til å se til i fremtiden. I tillegg har vi varamedlemmer relativt høyt på 

rangeringslisten. Og ikke minst, som vi nettopp har lest i media: Nina Dons-Hansen er innstilt 

som nestleder i Troms Høyre. 

Gjennomtenkt politisk strategi, pluss personlig dedikert innsats, dyktighet og klokskap, har 

ført til at Harstad Høyre per i dag virkelig legges merke til! 

På vegne av det avtroppende styret vil jeg også gi vel fortjent honnør til alle i Harstad Høyres 

nye kommunestyregruppe. Syv faste representanter og en solid gruppe vararepresentanter. 

En flott blanding av veteraner og nye i politikken. 

Styret har gjennomført syv styremøter i perioden 1*) , og styreleder ledet i ht vedtektene 

konstituerende møte for den nye kommunestyregruppen den 12. september, altså 

umiddelbart etter valget. Syv styremøter kan synes å være litt under forventet aktivitetsnivå 

i et valgår, men det er sikkert og visst at det samlede apparatet i lokalforeningen i høyeste 

grad har vært i aktivitet. Kommunestyregruppen markerte seg til stadighet i lokalpressen og 

på den politiske arenaen. Kampanjeleder var aktiv og effektiv bl.a. i ft. å utvikle og praktisere 

nye og bedre måter for å nå ut til velgermassen. Programkomiteen er nevnt; med sitt aktive 

engasjement av partimedlemmer og meget godt arbeid. Og, kandidatene til kommunevalget 

leverte mange gode artikler til HT og iHarstad og de var synlige og de var aktive i 

valgkampen. All honnør til dere alle! 

Vi har ikke innkalt til mer enn ett medlemsmøte i 2023. Dette ble gjennomført i NSKs lokaler 

og trakk et godt antall fremmøtte. Og de mange innspill møtene var i sannhet medlemmenes 

møter. 

Ambisjoner fremover i tid er det nye styrets ansvar, men jeg har fanget opp at de bl.a. vil 

satse på å bygge organisasjonen i lokalpartiet vårt. De vil ha som ambisjon å forbli aktive i 

media, engasjere medlemmene og det skal satses på å rekruttere nye medlemmer. Når 

valget straks er avviklet får vi kanskje hære mer om dette fra den nyvalgte foreningslederen. 



Takk for oppmerksomheten. 

 

1*) 18 jan, 27 feb, 8 jun, 6 sep, og 10 okt. 

 

Nils Johan Holte, Leder Harstad Høyre. 

 

SAK 03/23 b) Kommunestyrets årsberetning 

kommunestyregruppen  
For perioden 1.1.-2023 - 30.9.2023 

 

Kommunestyret (9 møter) 

Harstad Høyre har i denne perioden hatt 6 av 35 faste representanter i kommunestyret. 

 

Vi har i perioden hatt en svært stabil kommunestyregruppe hvor de fleste faste medlemmer har 

hatt godt oppmøte, mens to av de faste medlemmene har hatt mye fravær på grunn av jobb og 

reisefravær i forbindelse med flytting. Innkalte varamedlemmer har stilt opp i de faste 

medlemmenes fravær. Det er gruppeleders oppfatning at nettopp Høyres kommunestyregruppe 

har hatt et forbilledlig forhold til ansvar for sine respektive verv og med jevnt over høy 

oppmøteprosent i kommunestyret og i utvalgene. 

 

Faste representanter for Høyre i kommunestyret har vært; 

Håkon Vahl 

Nina Margrethe Dons-Hansen (nestgruppeleder) 

Kjersti Karijord Smørvik 

Rune Stenstrøm (gruppeleder) 

Nils Johan Holte 

Vibeke Julie Solfjell 

 

Varamedlemmer til kommunestyret og som har møtt i perioden; 



Ninni Torblå Korsmo 

Britt Skinstad Nordlund 

Harald Alstad 

 

Det har vært gjennomført totalt 9 kommunestyremøter i perioden 1. januar til 30. september 

2023. Høyres gruppe har vært fulltallig på alle møter. Det har blitt behandlet mange 

forskjellige saker i tillegg til interpellasjoner og spørsmål. 

Kommunestyregruppen har vært svært aktive i debattene, blant annet knyttet til oppvekst, 

sykefravær, næringssaker, plansaker samt helse- og omsorgssaker. Vi har fortsatt med å 

sette dagsorden innen demensomsorg, sykehjem og heldøgns omsorg, frivillighet, idrett 

og kultur, turn- og kampsporthall, vedlikehold av kommunale bygg og uteområder, 

Sama-anlegget og selvkostområdet. 

Det er gruppeleders oppfatning at vi har hatt et særdeles godt arbeidsklima og 

samhold i kommunestyregruppa. Alle faste medlemmer er yrkesaktive og vi har 

stor forståelse for at alle tidvis har opplevd et stort tidspress og at det er 

utfordrende å sette seg inn i alle sider ved de sakene som kommer til behandling 

i utvalgene og i kommunestyret. 

 

Utvalgs- og rådsmøter 

Det har vært omfattende aktivitet i de respektive utvalg. Mange ekstramøter og temamøter har 

vært avholdt, særlig i utvalg for oppvekst og kultur. 

Vi har klart å stille representanter i alle møtene i alle utvalgene. Vi merker også i 2023 at vi 

har hatt en relativt liten gruppe med få nøkkelpersoner å spille på i det daglige politiske 

arbeidet. 

Det er generelt gode samarbeidsforhold i utvalgene. Det er også i 2023 en kontinuerlig 

utfordring å koordinere samhandlingen mellom utvalgsrepresentantene og kommune- 

styregruppen, særlig der hvor det er varamedlemmer som har møtt i utvalgene og hvor disse 

ikke sitter fast i kommunestyregruppen. Informasjonsflyten er tidkrevende og stiller store 

krav til gruppa og de enkelte gruppemedlemmer. 

 

Generelle betraktninger 

Det har vært avholdt gruppemøter i forkant av samtlige kommunestyremøter. Alt i alt har vi 



hatt varierende oppmøte og aktiv deltakelse av 4-6 medlemmer, herav også varamedlemmer 

som har prioritert å møte på gruppemøtene. 

Gruppemøteinnkallingen går ut til hele kommunevalglisten, og det er spesielt gledelig når 

også varamedlemmer lenger ned på listen kommer på møtene. Det er en styrke at 

enkeltkandidater som oppdager saker der de ønsker å påvirke, kommer på gruppemøtene og 

deler synspunkter, kunnskap, og sosialt fellesskap med dem som møter fast i kommunestyret. 

Det er i disse møtene våre innlegg fastlegges og hvordan vi vil forholde oss i kommunestyret. 

Hele gruppen oppleves som åpne og lydhøre på denne arenaen for diskusjon og dialog. 

Vi har i tillegg fulgt opp faste Teams-møter med gruppelederne til de øvrige opposisjons- 

partiene kvelden før kommunestyremøtene. Også her opplever vi at dialogen og samarbeidet 

har vært bra, særlig når det kommer til Fremskrittspartiet. Gruppeleder har deltatt i noen få 

Teams-møter med gruppeledere i forkant av enkelte av kommunestyremøtene. Gruppeleder 

har på eget initiativ hatt samtaler med posisjonens gruppeledere i forkant av kommune- 

styremøtene. 

 

Vi har samarbeidet svært godt med de øvrige opposisjonspartiene og det har utviklet seg en 

stor grad av tillit på tvers av partilinjene i perioden. 

 

Oppsummert har gruppen markert seg tydelig både i utvalgene og andre møter, herunder også i 

presseoppslag i forskjellige saker. Harstad Høyres kommunestyregruppe har fått mange 

redaksjonelle oppslag, noen førstesider og vi har hatt flere egenproduserte menings- og 

leserinnlegg publisert i lokale medier. Noen oppslag i NRK Troms og NRK radio har det også 

vært. 

 

Valgkamp 

Kommunestyregruppas faste medlemmer og varamedlemmer var svært aktive under 

valgkampen 2023. 

 

I tillegg til ordinært gruppearbeid knyttet til vervene som kommunestyrerepresentanter og 

medlemmer i råd, utvalg og styrer, så bidro samtlige gruppemedlemmer for at Harstad Høyre 

og Troms Høyre skulle markere seg under valgkampen 2023 og med påfølgende gode 

valgresultater. 



 

Som avtroppende gruppeleder vil jeg takke alle gruppemedlemmer og varamedlemmer i forrige 

valgperiode for en fremragende innsats. Dette gjelder i særdeleshet de av medlemmene som 

ikke ble valgt inn for ny periode. Jeg håper og ønsker at alle fortsetter med sitt engasjement til 

beste for innbyggerne, lokalsamfunnet og regionen. Harstad Høyre og våre aktive politikere 

trenger dere alle. Tusen takk! 

-- 

Harstad Høyre var representert på følgende måte i råd og utvalg før valget i 2023. 

(Hovedsakelig opplistet faste medlemmer). 

 

Formannskap 

11. møter i 2023 

Kjersti Karijord Smørvik 

Rune Stenstrøm 

 

Valgstyret 

6 møter i 2023 

Kjersti Karijord Smørvik 

Rune Stenstrøm 

 

Økonomiutvalg 

6 møter i 2023 

Kjersti Karijord Smørvik 

Rune Stenstrøm 

Nina Margrethe Dons-Hansen, vara 

 

Kontrollutvalg 

5 møter i 2023 

Rolf Bendiksen 

 

Utvalg for oppvekst og kultur 

9 møter i 2023 



Rune Stenstrøm 

Julie Solfjell 

 

Utvalg for helse og omsorg 

7 møter i 2023 

Ninni Torblå Korsmo 

 

Viltutvalget 

Ett møte i 2023 

Tore Rekkedal 

 

Utvalg for plan og næring 

10 møter i 2023 

Nina Margrethe Dons-Hansen 

Nils Johan Holte 

 

Partssammensatt utvalg for administrasjon og likestilling 

4 møter i 2023 

Rune stenstrøm 

Eldrerådet 

8 møter i 2023 

Johanne Pedersen 

 

Rådet for pers. f.hemmede 

6 møter i 2023 

Julie Solfjell, leder 

 

Hålogalandsrådet 

3 møter i 2023 

Rune Stenstrøm 

Havnestyret 

4 møter i 2023 



Kjersti Karijord Smørvik, nestleder 

Nils Johan Holte, vara 

 

Hålogaland Ressursselskap IKS 

Kjersti Karijord Sørvik, nestleder 

 

Sør-Troms museum 

Nina Margrethe Dons-Hansen 

 

Stiftelsen Anna Rogde 

Harald Alstad 

 

 

HLK Holding AS 

Rune Stenstrøm 

Nils Johan Holte, personlig vara 

 

Grottebadet AS 

Kjersti Karijord Smørvik 

 

Harstad Kulturhus AS 

Rune Stenstrøm 

 

KS-sekretariatet 

Ingen møter i 2023 

Rune Stenstrøm 

 

Harstad kommunale pensjonskasse 

Kjersti Karijord Smørvik, vara 

 

Høyre har ikke hatt representanter i Arbeidsmiljøutvalget og Integreringsrådet. 

 



Harstad, 22. november 2023 

 

Rune Stenstrøm 

Harstad Høyre 

 

 

Kommunestyret 18.09.23 – 22.11.23 

Kort orientering fra ny gruppeledelse (fra 18.09.23) 

 

•            Takk for flott innsats i valgkampen til alle som deltok 

•            Vi har nå syv faste kommunestyrerepresentanter 

•            Vi har inngått valgteknisk avtale med FrP og INP 

•            Vi har to faste medlemmer i alle fem utvalg + formannskapet 

•            Vi har hatt et konstituerende kommunestyremøte og et ordinært møte 

•            Flertallet har 18 representanter, mindretallet (vi) har 17 

•            Gruppeleder sender hver uke ut ukeplan til faste representanter og varamedlemmer 

 

Vi ser frem til godt samarbeid med det nye styret 

 

Nina Dons-Hansen 

Gruppeleder, Harstad Høyre 

 

SAK 03/23 c) Beretning fra Harstad senior Høyre 

 

ÅRSBERETNING FOR 2023 

 

Styret har hatt følgende sammensetning: 

Leder Audhild Ludvigsen 

Nestleder Svanhild Klausen Arild 



Sekretær Karin Grønvold-Jenssen 

Kasserer Gerda Nilsen 

Varamedlem Ragnhild Hokland 

 

Revisor Knut Paulsen 

 

Valgkomite Randi Fuskevåg og Hilda Jacobsen 

 

Møter i beretningsåret: 

Årsmøte, 7 styremøter, 7 medlemsmøter 

 

Styret ønsker foredragsholdere på medlemsmøtene, og denne perioden har vi hatt besøk av: 

Gard L. Michalsen fra «Heia Nord-Norge» - rekruttering og markedsføring innen arbeidslivet 

Haakon Wahl, kandidat for Fylkestinget 

Nina Dons Hansen, ordførerkandidat for Høyre 

Rolf Olsen, kåseri om Harstad by 

Marit Kristiansen, demenskoordinator i H. Kommune 

Ragnheidur Skuladottir, festspilldirektør 

Rune Stenstrøm, ordførerkandidat for Høyre 

Roger Rasmussen, rådgiver for omsorg i H. kommune og kommunestyrerepresentant for Høyre 

 

Ingen har deltatt på Høyres Landskonferanse dette året. 

3 nye medlemmer i beretningsåret, så medlemstallet er i dag 31 personer. 

 

Audhild Ludvigsen sign. Svanhild Klausen Arild sign. 

Karin Grønvold-Jenssen sign. Karin Johnsen sign. 

Gerda Nilsen sign. 

 



SAK 03/23 d) Beretning fra Fylkestinget 

Av: Fylkestingsrepresentant Christine Killie. 

Kjære Harstad Høyre, til lykke med årsmøte! 

Jeg skulle gjerne vært der med dere i dag, men møtekollisjon med årsmøte for Tjeldsund Høyre 
gjorde at jeg måtte prioritere annerledes.  

Dette er en siste løypemelding fra fylkestingsgruppen for Troms og Finnmark Høyre. 

Fylkestingsgruppen har i perioden bestått av følgende representanter Christine B. Killie, Jo Inge 
Hesjevik, Benjamin Nordberg Furuly, Tove Alstadsæter, Line Fusdahl, Geir-Inge Sivertsen, 
Kristen Albert Ellingsen og Cecilie Mathisen. 

Av varamedlemmer har både Håkon Rønning Vahl og Kjersti Karijord Smørvik møtt på flere 
fylkestingsmøter.  

 Helge Schjølberg er innvalgt som varamedlem til kontrollutvalget. 

 

Den politiske situasjon i 2023 

2023 er siste driftsår for Troms og Finnmark fylkeskommune. I skrivende stund er to ny 
fylkesting valgt for henholdsvis nye Troms fylkeskommune og nye Finnmark fylkeskommune. I 
henhold til oppdelingsforskriften sitter det gamle fylkestinget ut året til de nye 
fylkeskommunene trer i kraft 1.1.24. 

Arbeidet med oppdelingen har preget hele denne 4 års perioden, og særlig siste driftsår. Det er 
både trist og forargelig at det som kunne blitt en robust fylkeskommune skal legges ned, før 
den i det hele tatt har kommet ordentlig i gang. Høyres gruppe har forholdt seg til Stortingets 
vedtak om oppdeling, og vi har deltatt i de opprettede organisasjonsutvalgene for oppdeling.  

Ordinære fylkestingssamlinger har blitt gjennomført i mars (Tromsø), juni (Vadsø) og oktober 
(digitalt). I februar og august avholdt fylkestinget ekstraordinære digitale fylkesting for bl.a. å 
levere høring på statsforvalterens geografiske inndeling, inntektssystemet, byvekstavtalen og 
forsvarskommisjonen. I forbindelse med disse møtene har gruppen på eget initiativ aktivt 
fremmet mange spørsmål, uttalelser og interpellasjoner for å sette gode Høyresaker på 
dagsorden. 

Siste fylkesting i Troms og Finnmark fylkeskommune avholdes i Kirkenes i desember. 



Troms og Finnmark Høyre har vært en god organisasjon å tilhøre. Vi har breddet oss, og skapt 
mye god politikkutvikling. Dette fundamentet håper jeg de to nye organisasjonene vil bygge 
videre på. I en urolig verden, der storpolitikken kommer tett inn på vår hverdag, trenger både 
partiet og nasjonen tydelige premissleverandører i nord. Store spørsmål knyttet til 
demografiutvikling, kraft, næringsutvikling, forvaltning av naturressurser, klimaendringer og 
krig i Europa skal svares ut og handteres i et langsiktig perspektiv. Kortsiktige politiske gevinster 
og populisme må vike for at vi skal komme styrket ut på andre siden. 

Det er svært gledelig at Høyre nå har kommet i posisjon både i nye Troms og nye Finnmark. Jeg 
er helt sikker på at Håkon og Kjersti vil gjøre en veldig god jobb for hele ny-fylket.  

Jeg takker for tillitten som fylkestingsrepresentant i fire perioder, og for at jeg får følge 
fylkeskommunen videre gjennom verv i kontrollutvalget.  

 

Christine B. Killie 

Fylkestingsgruppen Troms og Finnmark Høyre (The one and only) 
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Harstad Høyre vil ta i bruk alle gode krefter  

Harstad kommune har store utfordringer innenfor helse- og omsorgsektoren. Vi mangler 
sykehjemsplasser og vi mangler helsepersonell. Vi har mangel på plasser for pasienter som skrives ut fra 



Harstad sykehus. Vi vet prognosene fremover; andelen eldre øker og det samme gjør omsorgsbehovene. 
Da kan vi ikke fortsette med dagens løsninger. Når flertallspartienes politikk ikke har gitt Harstad 
kommune god nok dekning innen eldreomsorgen, hvordan skal det da bli bedre når utfordringene øker? 

Harstad Høyre mener at Harstad kommune må ta i bruk alle gode krefter for å løse dagens og 
fremtidens utfordringer – spesielt innen helse- og omsorgssektoren. Vårt mål er å gi innbyggerne 
tjenester av høy kvalitet, mer valgfrihet og raskest mulig hjelp. Den norske velferdsmodellen er et 
samarbeid mellom det offentlige, private og ideelle med det offentlige som bærebjelken – til det beste 
for innbyggerne, og for det offentliges regning. En velferdsmodell der alle gode krefter tas i bruk.  

Kommunen skal være den som driver tjenesten og vil alltid være hovedaktøren. Men den krevende 
situasjonen vi står overfor kan løses ved å supplere med ideelle og private aktører for å komme opp på 
det nivået som kreves. Vi må samarbeide med frivillige i mye større grad enn det gjøres i dag. Og vi 
mener sterkt at de ansatte i kommunens helse- og omsorgssektor må få mye mer innflytelse; det er de 
som vet hvordan arbeidshverdagen kan forbedres. Da må de bli hørt. 

Harstad Høyre mener kommunen må tenke nytt, fremme innovasjon og ha flere verktøy i verktøykassen 
for å skape en god omsorg og gjøre Harstad til en aldersvennlig kommune. Vi må teste ut nye metoder, 
tenke utenfor boksen for å finne nye, gode løsninger. Vi må lære av kommuner som har lyktes.  

Det er nødvendig å ta i bruk alle gode krefter for å ha tilstrekkelig kapasitet og for at brukeren selv kan 
gjøre gode valg. Vi må innse at ikke alt helsepersonell ønsker å være offentlig ansatt og vi har tro på å 
mobilisere også disse til å bidra i vårt felles løft. Slik situasjonen er nå, klarer ikke Harstad kommune 
alene å løse alle de store samfunnsutfordringene. Vi må slippe til alle gode krefter til.  

Sammen gjør vi Harstad bedre.  

 

Harstad Høyres Årsmøteuttalelse 

 


